
Predsednik KK SZDL Polica Rudolf Medved

O programu SZDL
Kaj misli o programu SZDL ter

nasploh o prenovi Socialistične
zveze smo povprašali tovariša Ru-
dolfa Medveda, predsednika kra-
jevne konference SZDL Polica, ki
nam je dejal naslednje:

»Menim, da je program Sociali-
stične zveze v redu in da bi s tem
programom lahko pritegnili ljudi za
aktivno delo v Socialistični zvezi.
Ocenjujem, da bi se lahko v Sociali-
stično zvezo vključilo več kot 50%
naših krajanov, s tem, da program
Republiške konference dopolnimo
ter razdelamo tudi na občinskem in
krajevnem nivoju. Pripadnost So-
cialistični zvezi se je čutila tudi ob
podpisovanju Tenieljne liste, katero
je v naši krajevni skupnosti podpi-
salo "27% volilcev. Menim, da je
usmeritev o prostovoljnem članstvu
v Socialistični zvezi pozitivna, saj
bodo tako v Socialistični zvezi le ti-
sti člani, ki resnično čutijo pripad-
nost do SZDL in našega programa,
z akcijo pridobivanja članstva pa
bomo začeli takoj.«

Tovariš Rudi Medved je tudi
strelec obrambe proti toči na poli-
gonu na Polici, ki je lociran prav na
njegovem zemljišču. To je eden od
dveh poligonov v naši občini (drugi
je na Goričici pri Metnaju), ki po-
kriva severni del občine, saj večina
nevihtnih oblakov pride s severne
oz. litijske strani. Letos je tov. Med-
ved porabil kar 49 raket različnih
dometov. Kol sam pravi, bi bila v
leh lelih, odkar imamo nameščeno
obrambo proti toči. velikokrai toča
po Polici in bližnjih vaseh, katero
pa je s pravočasnim ukrcpanjcm

tov. Medved preprečeval. Svoje
odgovornosti se lov. Medved do-
bro zaveda, saj bi lahko zaradi nje-
gove nepazljivosti toča povzročila
hude posledice. Ob tem dodaja, da
rakete izstreljuje samo na ukaz iz
centra na Lisci, s katerim vzdržuje
zvezo i radijsko postajo. Nešteio-
krat je bil že klican na paložaj tudi
ponoči, vendar mu to ni težko, saj se
hudih posledic, ki jih lahko povzro-
či toča, dobro zaveda in želimo niu
lahko le, da bi svoje odaovorno de-
lo še naprej dobro opra\ljal.


